



HAMPSTEAD

**AVIS PUBLIC
ASSEMBLÉE PUBLIQUE
PRÉSENTATION ET ADOPTION DU BUDGET
2018 ET DU PROGRAMME TRIENNAL DES
IMMOBILISATIONS 2018-2019-2020**

AVIS PUBLIC est donné par le soussigné qu'il y aura séance extraordinaire du Conseil municipal, le mardi 12 décembre 2017 à 20 h 00 pour la présentation et l'adoption du budget de la Ville de Hampstead pour l'exercice financier 2018 et du programme triennal des immobilisations 2018-2019-2020.

Une présentation du budget aura lieu à 19h30 au même endroit.

Cette séance aura lieu au Centre communautaire Irving L. Adessky, 30, chemin Lyncroft, Hampstead et les délibérations du conseil, de même que la période de questions, porteront exclusivement sur le budget et le programme triennal.

Donné à Hampstead, ce 5 décembre, 2017.

Le greffier de la Ville

**PUBLIC NOTICE
PUBLIC MEETING
PRESENTATION AND ADOPTION OF THE 2018
BUDGET AND THE PROGRAM OF CAPITAL
EXPENDITURES FOR 2018-2019-2020**

PUBLIC NOTICE is given by the undersigned that there will be a special meeting of the Town Council, on Tuesday, December 12th, 2017 at 8:00 p.m., for the presentation and adoption of the budget of the Town of Hampstead for the financial year 2018 and the three-year program of capital expenditures for 2018-2019-2020.

A presentation of the budget will be held at 7:30 p.m. at the same location.

This session will take place in the Irving Adessky Community Center, 30 Lyncroft Road in Hampstead and the proceedings of the Council, as well as the question period, will concern exclusively the budget and the three-year program.

Given at Hampstead on December 5th, 2017.

The Town Clerk